
Bľatislavský
samosprávny
kraj

ZAPTS

z 6. ZASADNUTIA RADY PARTNERSTVA PRE lNTEGRovANÝ ÚzrunÝ RozvoJ BRATlsLAvsKÉHo
sAMosPRÁvNEHo KRAJA NA RoKY 2021-2027

Termín rokovania dňa:15'12.2022 o 09:30 hod

Miesto konania: Úrad Bratislavského samosprávneho kraja, Sabinovská 'l6, Bratislava - rokovacia miestnosť

Na úvod zasadnutia predseda Rady partnersfua Juraj Droba privítal všetkých prítomných, v krátkosti objasnil

dosiahnuté míl'niky od posledného zasadnutia - najmä schválenie Partnerskej dohody SR a Programu Slovensko

a predstavil program zasadnutia.

Sekretariát RP overil uznášaniaschopnosť potvrdením 36 prítomných členov s hlasovacím právom

Bod č.'t: Schválenie proqramu zasadnutia,

Predseda Rady partnerstva predstavil prítomným členom návrh programu zasadnutia, ktoý obsahuje 9 bodov:

1. Schválenie programu zasadnutia

2. Schválenie upraveného Štatútu a Rokovacieho poriadku Rady partnerstva

3. Predstavenie Partnerskej dohody SR na roky 2021-2027 a Programu Slovensko

4' Jednotný metodický rámec pre prípravu integrovaných územných stratégiía integrovaných územných

investíciív Slovenskej republike v programovom období 2021 _2027

5. lntegrovaná územná stratégia BSK na roky 2021 -2027
6. Projektový zámeľ - obchvat Malokarpatského ľegiónu

7 ' lnformácia o činnosti Kooperačnej rady UMR

8. Harmonogram d'alších prác

9. Rôzne

Po predstavení programu a technických pokynoch k hlasovaniu poŽiadal prítomných členov Rady partnerstva

o hlasovanie.

Návrh Uznesenia:

členovia Rady Partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 202t 2027

schvaľujú program zasadnutia.

Hlasovanie:

Prĺtomných členov s hlasovacím právom: 36
ZA: 36
PROTI: 0

ZDMAL SA: O

EURÓPSKA ÚNlA
ruRÓpsxy roruo
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Uznesenie bolo priiaté



Návrh Uznesenia:

členovia Rady Paľtnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 202,|-2027
schval'ujú nové vezle dokumentov Štatút a Rokovací poriadok Rady partnerstva pre integrovaný územný
rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027.

Hlasovanie:

RADA
PARTNERSWA BK

Bod č.2: Schválenie upraveného Štatútu a Rokovacieho poriadku Radv oartnerstva

P. Furik ako zástupca sekretariátu Rady partnerstva BSK predstavil prítomným členom najvýznamnejšie zmeny
v Štatúte a Rokovacom poriadku Rady partnersfua pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky
2021-2027, týkajúce sa najmä zjednotenia názvoslovia a procesov v nadväznosti na Jednotný metodický rámec,
zapracovania aktuálnej legislatÍvy, ako aj preustanovenie komory UMR na samostatnú Kooperačnú rad UMR.
lnformoval tiež o procese úpravy týchto dokumentov ako aj o schválení finálnych venii zo shany MlRR SR:

Diskusia:

Prĺtomných členov s hlasovacím právom: 36
ZA: 36
PROTI: O

ZDMAL SA: O

Váha hlasov:100

Uznesenie bolo priiaté

Bod č.3: Predstavenĺe Partnerckei dohodv SR na rokv 202'|_2027 a Prooramu slovensko

K predstaveniu norĺých informácií ýkajúcich sa Partnerskej dohody Sr a Programu Slovensko odovzdal predseda
Rady partnerstva slovo riaditel'ke odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia projektov Baľbore Lukáčovej.

Prítomným členom Rady partnersfua predstavila najzásadnejšie mĺl'niky V procese schvalbvania oboch
dokumentov, ako aj pre územie Bratislavského kraja klÚčové tľansfery alokáciív prospech viac rozvinutého regiónu
a v prospech Kohézneho fondu s vyfuorením osobitného opatrenia na podpoľu udŽatel'nej dopravy
v Bratislavskom kraji. Predstavila tieŽ mechanizmus lntegrovaných Územných investícií, ako aj opatrenia Programu
Slovensko, ktoré budú týmto spôsobom implementované. Venovala sa tieŽ procesu prípravy riadiacej
dokumentácie a rámcorĺých pravidiel pre impĺementáciu, vrátane nastavenia výšky spolufinancovania pre
prijímatel'ov.

Diskusia:

EuRÓPSKA ÚNn
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RADA
PARTNERSWA BK

Bod č'4: JednotnÝ metodický rámec pre prípravu inteorovanÝch územnÝch stratéoiĺ a inteorovanÝch územných

investÍcĺĺv Slovenskei republike v prooramovom období 2021 2027

P. Furik predstavil metodický dokument pripravený v gescii MlRRl SR pojednávajúci o nastavení a štandardoch
pre integrované územné stratégie a integrované územné investície. Prezentované boli aj jednotlivé kroky

v schval'ovacom procese lUl.

Diskusia

p. Velič - vyzdvihol spoluprácu s BSK a zdôraznil náročnosť rokovaní V procese prípravy oboch

rámcových dokumentov. Spoločným výsledkom je moŽnosť rozhodovať o prioritách na úrovni 8 regiónov

a 18 území UMR. Participatĺvny proces sa tak podarilo priniesť do realiý, rĺýsledné alokácie pre lUl sú
však s ohl'adom na rezortizmus kompromisom. Pripravuje sa ešte metodika, resp. manuálako postupovať

pri |Ul, prvé návrhy by mali byť v januári. Je dôleŽité zameralť sa na integrovanosť a prepájanie investícií.

Bod č'5: lnteorovaná územná stratéqia BSK na rokv 202'ĺ 2027

Predseda Rady partnerstva Juraj Droba po úvodnom slove k tomuto bodu odovzdal slovo vedúcemu lnštitútu

regionálnej politiky BSK MatÚšovi Kmčokovi, ktoý v krátkosti predstavil proces prípravy lÚs ako základného

strategického dokumentu vychádzajúceho z Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja kraja. Predstavil

kl'účové priority a ciele lÚS, ktorá bola spracovaná v súlade s metodickými rámcami MlRRl sR a V procese

Íinalizácie aj konzultovaná so zástupcami ministerstva.

Diskusia:

p' Kollár - lntegrovaná územná stratégia obsahuje aj menšie nepresnosti, napr. v téme cyklodopravy je

nedostatočne popísaná deliaca línia medziÍinancovaním Plánu obnovy a Progĺamu Slovensko (mestánad

20 000 obyv.).

odpoveď p. Krnčok: dokument tieto veci rieši len rámcovo, detaily budú upresnené vo výzvach jednotlivých

mechanizmov podpory

v téme podpory MŠ pre zamestnancov univezít je potrebné tiežzamerať aj na zamestnancov SAV

Návrh Uznesenia:

členovia Rady Partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kľaja na ĺoky 2021 2027

schvaľujú lntegrovanú územnú stratégiu BratisIavského kraja na roky 2021 2027.

Hlasovanie:

Prítomných členov s hlasovacím právom: 36
ZA: 36
PROTI: 0

ZDRŽAL sA: 0
Váha hlasov:100

ruRÓpsrR Úľn
EURÓPsKY FoND

REGloNÁLNEH0 RozvojA
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RADA
PARTNERSTVA BK

Bod č.6: Proiektorlý zámer obchvat MalQkaroatského reoiónu

Na úvod vysvetlil p. Furik okolnosti predkladania zámeru v nadväznosti na vyzvu na predkladanie Žiadostí o
nenávratný Íinančný príspevok na prípravu regionálnych projektov (kód rĺýzvy lRoP Po 7 sc 76 2022 98). BsK
má moŽnosť získať prostriedky vo tĺýška pribliŽne 500 tis. € na uýchlenie procesu predprojektovej prípravy.
Následne p. Lukáčová vysvetlila význam a dopad tohto strategického projektu pre územie regiónu' Objasnila tieŽ,
prečo je zámer predkladaný ako celok a predstavila konkrétne úseky, ktor'ých sa týka dokumentácia o Korej
Íinancovanie sa bude BSK uchádzať z lRoP

Diskusia:

P. Gubáni _ plne podporuje predloŽený projektový zámer, dúfa Že sa bude pokračovať aj vo zvyšných
častiach územia, konkrétne pri príprave severovýchodného obchvatu mesta Senec
P. Mács - vy1adril vďaku vedeniu BSK a podporu zo strany všetkých starostov a primátorov okresu
Pezinok, tento projekt vyraznezlepší kvalitu života

P. Samek - dal do pozornosti moŽnosť vyuŽiť pri realizácii projektu vozovku s betónovým kýom, ktorá
sa osvedčila v prípade cesty Malacky - RohoŽník predovšetkým z pohladu jednoduchšej a lacnejšej
údžby
P. Kollár _zdôraznil potrebu synergických riešenís cyklodopravnými spojenĺami, preíerované riešenie je
podjazdy a nadjazdy, kedŽe nové cestné prepojenie bude výraznou bariérou. Riešenie cyklodopravy je
oprávneným výdavkom pri výstavbe ciest. Je tiež potrebné urobĺť aj dalšie opatrenia aby sa autá dostali
z miest a obcĺ - upokojovanie dopravy, zniženie ýchlosti a intenziý dopravy - tieto riešenia je moŽné
Íinancovať aj z Plánu obnovy aj z Programu Slovensko. Je moŽné spojiť túto fázu prípravu projektovej
dokumentácie uŽ ajs prípravou paralelných cykloriešení?
P. Drotovan - ako je riešené napojenie obchvatu do územia Rače aby nedošlo k zvýšeniu intenzity
v mestskej časti?

P. Velič -olázka k cyklotrasám smeruje presne k potrebe synergických riešení, ktoré zdôrazňuje MlRRl
P. Gara1 - vyzdvihol spoluprácu s BSK a zvolený postup pri technickej štúdii, vyŽaduje sa bezkolĺznosť
s kol'ajnicami a môŽe slúŽiť ako Vzor pľe iné pripravované investície na celom Slovensku
P. Petrakovič - vyjadril podporu projektovému zámeru, jedná sa o prioritu územia

Odpoved' p. Lukáčová - Železnica a kol'ajová doprava je nosná aj v tomto území, zPlánu udžatel'nej
mobiliý však vychádza obrovská poheba realizácie cestného obchvatu. Región robísynergické efeký vo
vzťahu k udžatel'nej doprave - prestupné termináĺy, cyklodoprava a iné. Bezkolíznosť cyklodopravy je
samozrejmá, riešilo sa to tak uŽ v nultej etape obchvatu. Cyklodoprava je nesmĺerne ýnamná v tomto
území, napojenom na Bratis|avu. Projeký v zásobníkoch sú pripravené (vinohradnícka cyklotrasa,
prepojenie JURAVA na Ch' Grob a iné). Utlmovanie dopravy sa uŽ rieši, napr. mesto Modra uŽ má
pripravený postup na vylúčenie dopravy vo chvíli keď bude hotový obchvat. Podobne postupujú ďalšie
mestá a obce.-,*Elĺl

Návrh Uznesenia:

členovia Rady Partneľstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021 2027
schval'ujú Projektový zámer obchvat Malokarpatského regiónu.

EUBÓPsKA ÚNlA
EURÓPslry F0ND

REGl0NÁLNEH0 RozVoJA
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RADA
PARTNERSTVA BK

Hlasovanie:

Prítomných členov s hlasovacím právom: 36
ZA: 31

PROTI: 0
zoRŽRt- sR: s
Váha hlasov: 88,53

Uznesenie bolo priiaté

Bod č.7: lnformácia o činnosti Kooperačnei radv UMR

Vo vzt'ahu k vyfuoreniu samostatnej Kooperačnej rady UMR informovala prítomných členov Rady partnerstva o jej

aktuálnych záležitostiach vedúca oddelenia programovania a spolupráce Magistrátu hlavného mesta SR Bratislavy

Viera Sláviková.

Diskusia

Bod č.8: Harmonoqram ďalších prác

o najbliŽších aktivitách vo vzťahu k Rade partnerstva informoval prítomných členov p. Furik. Ďalšie kroky budú

smerovať predovšetkým k dosiahnutiu územnej dohody a prioritizácii projektov. Ďalšie zasadnutie Rady
partnersfua je plánované na prelom februára a marca 2023.

Diskusia:

Bod č.9: Rôzne

V rámci bodu Rôzne sa do diskusie nikto neprihlásil, p. Furik preto v mene predsedu Rady partnerstva pod'akoval

prítomným členom RP za účasť a spoluprácu a oÍiciálne ukončil zasadnutie.

Spracoval: sekretariát RP

Overil:

Mgr. Juraj Droba, MA,

Predseda Rady
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